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BROI.0012.2.5.2011 
 
 

Protokół nr 5/11 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów  

z dnia 22 czerwca 2011 roku 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
 
Pan Marek Jaskulski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów dnia 22 czerwca 2011 
roku o godzinie 1300 otworzył obrady Komisji  Budżetu i Finansów. Powitał członków 
Komisji oraz zaproszonych gości w osobach: Pana Kazimierza Kacy – Starosty 
Włocławskiego i Pani Barbary Kubiak - Skarbnika Powiatu. 
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2) Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
6 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6  osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
Porządek obrad: 
1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 4/11 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 7 czerwca 

2011 roku 
5) Analiza projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011.  
6) Analiza projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-
2018. 

7) Analiza uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zakresu i formy informacji za 
I półrocze o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego, informacji 
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku.  

8) Sprawy różne. 
9) Zakończenie obrad Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciwko – 0  
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Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 
porządek obrad został przyjęty.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
4) Przyjęcie protokołu nr 4/11 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 

7 czerwca 2011 roku 
 
Przewodniczący Komisji  poinformował, iż z posiedzenia komisji z dnia 7 czerwca  2011 
roku został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 
Przewodniczący zapytał radnych, czy mają uwagi? Uwag nie było, dlatego zapytał, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 4/11 z dnia 7 czerwca 2011 roku i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6   
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
nr 4/11 z dnia 7 czerwca 2011 roku został przyjęty.  
 
5) Analiza projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011.  
 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  
Pani Barbara Kubiak - Skarbnik Powiatu poinformowała, iż radni w materiałach na 
komisję radni otrzymali projekt uchwały dotyczący zmiany budżetu Powiatu na rok 2011. Po 
przedłożeniu przez Zarząd, projektu uchwały do Rady Powiatu, dyrektor PZD złożył wniosek 
do Zarządu Powiatu  o zwiększenie planu dochodów i zwiększenie planu wydatków o taką 
samą kwotę 123 tys. zł. Nastąpił wzrost podatku VAT z 22% na 23%. Sprawa dotyczy  drogi 
powiatowej wykonywanej przez okres 3 lat przez Włocławek – Kruszyn – Choceń. Ustawowa 
zmiana stawki podatku VAT  z 22% na 23% nastąpiła od stycznia 2011 roku. Zgodnie 
z podpisaną umową przez PZD z wykonawcą na realizację zadania, w przypadku wzrostu 
podatku VAT rośnie wynagrodzenie za realizację tego zadania o wzrost podatku VAT. 
Zadanie było realizowane przez okres 3 lat i wzrost następuje tylko w roku 2011.  
W autopoprawce radni otrzymali tekst jednolity, w którym są te zmiany pokazane kursywą. 
Zmiany  w budżecie powodują zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Następują 
zmiany  dochodach, wydatkach i w wykazie przedsięwzięć, stąd dwie autopoprawki.  
W toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność dokonania zmiany w planie dochodów 
i wydatków  w związku z ich zwiększeniem  lub zmniejszeniem   oraz  dokonaniem 
przeniesień w planie wydatków między rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej  na 
wniosek dysponentów. 
Zmianę w planie dochodów dokonuje się: 
W dziale 600- Transport i łączność 
-w rozdziale 60014- Drogi publiczne powiatowe- poprzez zmniejszenie planu dochodów, 
o kwotę 204.337 zł- w tym: 
-§ 6300- dotacja celowa otrzymana z tytułu pomocy finansowej udzielonej między 
jednostkami samorządu 
terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych, 
o kwotę 204.337 zł i jednoczesne zwiększenie planu dochodów, o kwotę 94.212 zł- w tym: 
- § 0570-grzywny, mandaty i inne kary pieniężne od osób fizycznych, o kwotę 57.412 zł, 
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-§0840- wpływy ze sprzedaży wyrobów, o kwotę 36.800 zł. 
Zmniejszenia planu dochodów w § 6300 dokonuje się w celu urealnienia planu dochodów 
( w wyniku ogłoszonych przetargów na realizację zadania” Przebudowa drogi powiatowej nr 
2907C Mostki Kowal” -zmniejszyły się nakłady na to zadanie, stąd też uległa zmniejszeniu 
kwota pomocy finansowej udzielonej powiatowi przez samorządy gminne- w tym: m.Kowal – 
11.313,49 zł, g. Kowal 99.826,24 zł, g.Włocławek 93.197,68 zł- zgodnie z podpisanym 
aneksami do zawartych umów). 
Natomiast zwiększenia planu dochodów dokonuje się na wniosek dyrektora Powiatowego 
Zarządu  Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach - dodatkowe dochody w § 0570- 
będą pochodziły z kar pieniężnych nałożonych przez Kujawsko-Pomorskiego 
Wojewódzkiego Inspektora Drogowego w Bydgoszczy, a w § 0840- ze sprzedaży drewna 
pochodzącego z wycinki drzew rosnących w pasie drogowym  przebudowywanych dróg 
powiatowych. 
W dziale 756- Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych oraz innych jednostek 
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 
- w rozdziale 75622- Udziały powiatów w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa- 
poprzez zwiększenie planu dochodów, o kwotę 50.000 zł- w tym: 
-§ 0020- podatek dochodowy od osób prawnych, o kwotę 50.000 zł. 
W rozdziale tym urealnia się plan dochodów w stosunku do przewidywanego wykonania. 
W Dziale 758- Różne rozliczenia 
- w rozdziale 75814-Różne rozliczenia finansowe- poprzez zwiększenie planu dochodów, 
o kwotę100.000 zł- w tym: 
-§ 0920- pozostałe odsetki, o kwotę 100.000 zł. 
Zwiększone dochody w tym rozdziale pochodzą z odsetek bankowych z lokat oraz środków 
pozostających na rachunku bankowym budżetu powiatu. 
W dziale 801- Oświata i wychowanie 
- w rozdziale 80130- Szkoły zawodowe- poprzez zwiększenie planu dochodów, o kwotę 
7.538 zł- w tym: 
-§ 0978- wpływy z różnych dochodów, o kwotę 4.942 zł, 
-§ 0979- wpływy z różnych dochodów, o kwotę 2.596 zł 
Zwiększenia planu dochodów w tym rozdziale dokonuje się na wniosek dyrektora ZS 
w Chodczu- dodatkowe dochody pochodzą z dopłat obszarowych z ANR i SP (dopłaty 
dotyczą gruntów ZS w Chodczu). 
W dziale 853- Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 
- w dziale 85395- Pozostała działalność- poprzez zwiększenie planu dochodów, o kwotę 
199.686 zł- w tym: 
-§ 2007- dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków 
europejskich oraz środków, o których mowa w art.5 ust.1 pkt 3 oraz ust.3 pkt 5 i 6 ustawy, lub 
płatności w ramach budżetu środków europejskich, o kwotę 189.646 zł, 
-§ 2009- dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków 
europejskich oraz środków, o których mowa w art.5 ust.1 pkt 3 oraz ust.3 pkt 5 i 6 ustawy, lub 
płatności w ramach budżetu środków europejskich, o kwotę 10.040 zł 
Zwiększone środki finansowe na wniosek dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
- pozyskane przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku-przeznaczone są na 
realizację projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki “Podróż 
do samodzielności”- projekt jest skierowany do osób zagrożonych wykluczeniem społecznym 
(w celu aktywizacji zawodowej). 
Po wprowadzonych zmianach plan dochodów zamyka się kwotą 64.003.484 zł. 
Wprowadzone zmiany po stronie dochodów mają bezpośredni wpływ na wysokość 
planowanych wydatków, które po zmianach zamykają się kwotą 69.694.800 zł. 
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Zmiany w planie wydatków dokonuje się: 
W dziale 600- Transport i łączność 
- w rozdziale 60014- Drogi publiczne powiatowe- poprzez zmniejszenie planu wydatków, 
o kwotę 7.665.199 zł- w tym: 
-§ 4040- dodatkowe wynagrodzenie roczne, o kwotę 348 zł, 
-§ 4270- zakup usług remontowych, o kwotę 50.735 zł, 
-§ 6050- wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, o kwotę 7.590.915 zł, 
i jednoczesne zwiększenie planu wydatków, o kwotę 1.825.813 zł- w tym: 
-§ 4010- wynagrodzenia osobowe pracowników, o kwotę 20.000 zł, 
-§ 4110-składki na ubezpieczenia społeczne, o kwotę 3.052 zł, 
-§ 4120- składka na Fundusz Pracy, o kwotę 1.500 zł, 
-§ 4140- wpłaty na PFRON, o kwotę 16.531 zł, 
-§ 4170- wynagrodzenia bezosobowe, o kwotę 10.000 zł, 
-§ 4270- zakup usług remontowych, o kwotę 1.774.730 zł 
Zmiany w planie wydatków w tym rozdziale dokonuje się na wniosek dyrektora Powiatowego 
Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą w Jarantowicach. Dokonuje się zmian w planie 
wydatków jednostki - zmniejszając plan wydatków w §§ 4040 (urealnia się plan), 
zmniejszając plan wydatków w §  4270 (zmniejsza się plan wydatków ze środków 
pochodzących z pozostałych dochodów, jednocześnie zwiększa się plan wydatków, o tę samą 
kwotę ze środków pochodzących z dodatkowo wypracowanych dochodów przez PZD w §§ 
0570, 0840). 
Natomiast zmniejszenia planu wydatków w § 6050 dokonuje się: 
- na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej nr 2907C Mostki Kowal, o kwotę 2.043.336 zł 
w wyniku zakończenia procedur przetargowych koszt realizacji zadania uległ zmniejszeniu, , 
- na zadaniu ”Przebudowa drogi powiatowej nr 2931 Izbica Kuj. -Boniewo-Borzymie”- 
opracowanie dokumentacji technicznej, o kwotę 16.000 zł- zakończono procedury 
przetargowe i koszt realizacji zadania uległ zmniejszeniu, 
- na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej nr 2907 C Siutkowo- Mikanowo dł. 7.572 km”, 
o kwotę 5.554.780 zł- zadanie planowano do realizacji z udziałem środków z Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Wniosek powiatu zyskał pozytywną ocenę 
merytoryczną , jednak znalazł się na liście rezerwowej, upływ czasu wskazuje, że w roku 
bieżącym powiat nie uzyska dofinansowania. 
Jednocześnie dokonuje się zwiększenia planu wydatków w tym paragrafie klasyfikacji 
budżetowej na zadaniu ”Przebudowa drogi powiatowej nr 29C Włocławek-Kruszyn-Choceń 
od km 3+400 do km 4 +177 oraz od km 4 +183 do 13 +500”, o kwotę 23.201 zł- zwiększenia 
dokonuje się w związku z ustawową zmianą stawki podatku VAT w 2011 roku  z 22% na 
23% (wniosek dyrektora PZD realizującego zadanie inwestycyjne). 
Zwiększone środki finansowe przeznacza się: w § 4010-na dodatki specjalne dla 
pracowników z tytułu zwiększenia obowiązków służbowych (dotyczy pracowników 
nadzorujących realizację zadań inwestycyjnych oraz biorących udział w stałym monitoringu 
dróg powiatowych w obrębie budowy autostrady A1), w § 4110 i 4120 na pochodne od 
zwiększonego funduszu wynagrodzeń ,przy czym w § 4120 zabezpieczono również składkę 
od wynagrodzeń 5 pracowników zatrudnionych przez okres 5 m-cy w ramach robót 
publicznych, w § 4140- na opłatę składki na PFRON, w § 4170- na wypłatę wynagrodzenia 
z tytułu zawartej umowy na regulację stanu prawnego gruntów leżących pod drogami 
powiatowymi, w § 4270- na remonty bieżące dróg powiatowych,  zgodnie z przyjętym przez 
Zarząd Powiatu Planem rzeczowo- finansowym na 2011 rok dla Powiatowego Zarządu Dróg 
( kwota została powiększona o 50.735 zł w ramach dokonania zmiany w planie wydatków 
jednostki polegającej na zmniejszeniu planu wydatków w  § 4270 ze środków pochodzących 
z dochodów własnych powiatu na środki z dodatkowo wypracowanych dochodów przez PZD, 
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wprowadzonych niniejszą uchwałą). 
- w rozdziale 60016- Drogi publiczne gminne- poprzez zmniejszenie planu wydatków, 
o kwotę 211.880 zł- w tym: 
-§ 6300- dotacja celowa na pomoc finansową udzieloną między jednostkami samorządu 
terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych, 
o kwotę 211.880 zł. 
W 2011 roku w budżecie powiatu zostały zaplanowane wydatki na pomoc finansową dla 
trzech gminnych jednostek samorządowych z przeznaczeniem na dofinansowanie  realizacji 
ich zadań inwestycyjnych- w wyniku przeprowadzenia postępowań przetargowych uległy 
zmniejszeniu wartości zadań, stąd zmniejszył się również udział powiatu, i tak zmniejszeniu 
ulega pomoc finansowa powiatu dla: 
 g. Boniewo- na realizację zadania „Przebudowa ciągu komunikacyjnego drogi powiatowej 
Nr 2914C Lubraniec- Boniewo- Cetty ( zadanie realizowane z udziałem środków NPPDL), 
o kwotę 60.236 zł, 
-mg. Lubraniec- na realizację zadania „Przebudowa ciągu komunikacyjnego Zgłowiączka- 
Marysin wraz z przebudową drogi powiatowej nr 2915C Lubraniec –Smogorzewo – 
Otmianowo w m. Marysin (zadanie realizowane z udziałem środków z NPPDL), o kwotę 
9.766 zł, 
- mg. Brześć Kuj.- na realizację zadania  „Przebudowa drogi gminnej Brzezie- Aleksandrowo 
nr 2940C od km 0 + 000 do km 3 + 422 (zadanie realizowane z udziałem środków z NPPDL), 
o kwotę 141.878 zł. 
W dziale 801- Oświata i wychowanie 
- w rozdziale 80130- Szkoły zawodowe- poprzez zwiększenie planu wydatków, o kwotę 
7.538 zł- w tym: 
-§ 4218- zakup materiałów i wyposażenia, o kwotę 4.942 zł, 
-§ 4219- zakup materiałów i wyposażenia, o kwotę 2.596 zł. 
Zwiększone środki finansowe w tym rozdziale na wniosek dyrektora ZS w Chodczu 
(pochodzą z dodatkowo wypracowanych przez jednostkę dochodów – z dopłat obszarowych) 
przeznacza się na zakup nasion, nawozów oraz środków ochrony roślin – w związku z uprawą 
przez  szkołę ziemi. 
W dziale 853- Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 
- w rozdziale 85395- Pozostała działalność- poprzez zwiększenie planu wydatków, o kwotę 
199.686 zł- w tym: 
-§ 4017- wynagrodzenia osobowe pracowników, o kwotę 32.413 zł, 
-§ 4019- wynagrodzenia osobowe pracowników, o kwotę 1.717 zł, 
-§ 4047 – dodatkowe wynagrodzenie roczne, o kwotę 2.394 zł, 
-§ 4049-dodatkowe wynagrodzenie roczne, o kwotę 127 zł, 
-§ 4117- składki na ubezpieczenia społeczne, o kwotę 6.802 zł, 
-§ 4119- składki na ubezpieczenia społeczne, o kwotę 360 zł, 
-§ 4127- składka na Fundusz Pracy, o kwotę 1.059 zł, 
-§ 4129 – składka na Fundusz Pracy, o kwotę 56 zł, 
-§ 4177- wynagrodzenia bezosobowe, o kwotę 11.864 zł, 
-§ 4179- wynagrodzenia bezosobowe, o kwotę 628 zł, 
-§ 4217- zakup materiałów i wyposażenia, o kwotę 4.654 zł, 
-§ 4219- zakup materiałów i wyposażenia, o kwotę 246 zł, 
-§ 4307- zakup usług pozostałych, o kwotę  129.941 zł, 
-§ 4309- zakup usług pozostałych, o kwotę  6.879 zł, 
-§ 4417- podróże służbowe krajowe, o kwotę 519 zł, 
-§ 4419- podróże służbowe krajowe, o kwotę 27 zł. 
Zwiększone środki finansowe w tym rozdziale na wniosek dyrektora Powiatowego Centrum 
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Pomocy Rodzinie we Włocławku przeznacza się na realizację projektu systemowego 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki „Podróż do samodzielności”- projekt jest 
skierowany do osób zagrożonych wykluczeniem społecznym (w celu aktywizacji 
zawodowej). 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych, czy maja uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały?   
Radna Anna Kozłowska  powiedziała, że w autopoprawce w paragrafie 6300 widnieje zapis: 
dotacja celowa na pomoc finansową udzieloną między jednostkami samorządu terytorialnego 
na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych, o kwotę 
211.880 zł. Oznacza to zmniejszenie wydatków o w/w kwotę. 
Skarbnik Powiatu powiedziała, że wynika to z podpisanych aneksów. Po przetargach 
okazało się, że będą niższe wydatki.  
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że jest już po przetargu na wykonanie dokumentacji 
technicznej na przebudowę drogi Boniewo – Borzymie, której koszt miał wynosić 79.000 zł, 
pozostała kwota 16.000 zł.   
Skarbnik Powiatu powiedziała, że 16.000 zł zdejmuje się. Na kolejnej sesji będą 
wprowadzane środki gmin.  
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że skoro pozostały środki finansowe a przeznaczone 
były wcześniej na inwestycje drogowe, to powinny pozostać na remontach dróg.  
Skarbnik Powiatu powiedziała, że Zarząd Powiatu w roku 2011 zwiększył w znacznym 
stopniu środki na remonty dróg. Przeznaczył środki pozostałe na inwestycji Mostki – Kowal 
na remonty. Nie ma już środków z oszczędności, a jeżeli są, to dzięki temu będzie mniejszy 
kredyt.   W przyszłym roku trzeba będzie realizować zadania inwestycyjne. Budżet nie będzie 
się rozciągał, bo trzeba będzie spłacać kredyty. Od roku 2011 obliguje Wieloletnia Prognoza 
Finansowa. Jeżeli dochody bieżące nie będą się równoważyły z wydatkami bieżącymi, to RIO 
uchyli każdą uchwałę. Nie można traktować – że pozostały środki. W uchwale budżetowej 
był zaplanowany kredyt w wysokości 12 mln zł, a zeszło się do 5.464.782 zł.  
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że trzeba zaciągać kredyty, by wykonać inwestycje. 
Kredyt 5 mln zł przy 70 mln zł budżecie, to nie jest duże zadłużenie.  
Skarbnik Powiatu poinformowała, iż powiat ma zaciągnięte nie 5 mln zł, gdyż ma 
zobowiązania z wcześniej zaciągniętych kredytów.  
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że kondycja finansowa Powiatu jest dobra.  
Skarbnik Powiatu powiedziała, że zadanie przebudowa drogi powiatowej Siutkowo – 
Mikanowo została przedłożona na rok następny. W przyszłym roku będą realizowane inne 
zadania inwestycyjne. Trudno dzisiaj jest przewidzieć, jakie zadania remontowe będą musiały 
być wykonane w następnym roku i jaka będzie ich skala. Nie można powiedzieć, że na roku 
2011 kończy się realizacja zadań inwestycyjnych czy remontowych.  
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że dobrze jest, że jest taki program działania zarządu 
i że inwestycje są realizowane. Nikt nie widzi, kiedy inwestuje się w inne działy.  
Radna Jadwiga Molenda powiedziała, że proponuje się zmniejszenie kwoty 141.00 zł na 
zadanie w Brześciu Kuj. 
Skarbnik Powiatu powiedziała, że z Burmistrzem Brześcia Kuj. była zawarta transakcja. 
Burmistrz ubiegał się o środki z NPPDL na swoją drogę. Rada Powiatu wyraziła zgodę na to, 
żeby Zarząd Powiatu podpisał umowę z Burmistrzem.   Burmistrz zobowiązał się oddać taką 
samą kwotę na przebudowę drogi powiatowej Wieniec – Włocławek. Ta kwota była i jest 
zapisana na tym zadaniu. W dniu wczorajszym Rada Miejska Brześcia Kuj. podjęła uchwałę 
o zmianę zadania. Trwają roboty na autostradzie i dyrektor PZD wnioskował do Zarządu 
Powiatu, by w tym roku nie wykonywać przebudowy drogi Włocławek – Wieniec. W wyniku 
przeglądu dróg powiatowych powstała koncepcja, by zamiast w/w drogi wykonać inną drogę 
za taką samą kwotę na terenie miasta i gminy Brześć Kuj. Rada Miejska w Brześciu Kuj. 
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podjęła uchwałę, by 245.496 zł przeznaczyć na przebudowę drogi powiatowej Bielawy – 
Kazanie – Sokołowo. Ta zmiana nie jest jeszcze proponowana w tym projekcie uchwały, ale 
te zmiany będą zaproponowane w następnej uchwale zmieniającej budżet. 
Radna Jadwiga Molenda powiedziała, że uczestniczyła w obradach sesji w Brześciu Kuj. 
i wolała się dopytać o intencję podjęcia uchwały. 
Skarbnik Powiatu powiedziała, że warunkiem było to, żeby środki wróciły do Powiatu.  
Radna Jadwiga Molenda zapytała, czy droga powiatowa Włocławek – Wieniec – Osięciny 
jest zakończona? 
Skarbnik Powiatu powiedziała, że nie jest zakończona. Będzie wykonywany odcinek drogi 
wówczas, kiedy zakończą się prace przy budowie autostrady. Ten odcinek miał być 
wykonywany za kwotę 380 000 zł, a teraz za kwotę poprzetargową 245.496 zł.  
Radna Jadwiga Molenda powiedziała, że radni z Brześcia Kuj. są przekonani, że droga 
Włocławek – Wieniec –Osięciny będzie realizowana do samych Osięcin. Od starosty radna 
dowiedziała się, że droga ma być wykonana tylko w Wieńcu do kościoła. W czasopiśmie 
Gród Łokietka jest napisane, że jest planowany projekt drogi w Kąkowej Woli. Są 
niedomówienia i radna chciałaby mieszkańcom gminy Brześć Kujawski przekazać rzetelną 
informację.  
Skarbnik Powiatu stwierdziła, że nie może odpowiadać, jakie są podejmowane uchwały 
przez Brześć Kuj. Skarbnik powiedziała, że zadanie dotyczące przebudowy drogi powiatowej 
Włocławek – Wieniec – Osięciny nie będzie realizowane w roku 2011. Za tą kwotę będzie 
realizowane zadanie na terenie gminy Brześć Kuj. Bez sensu byłaby realizacja inwestycji, 
skoro wiadome, że mogłaby ta droga ulec zniszczeniu w związku z pracami związanymi 
z budową autostrady. Zatem taka zamiana byłaby jak najbardziej wskazana. Skarbnik 
powiedziała, że w tym roku zostanie opracowana dokumentacja na drogę Boniewo – 
Borzymie. W tych sprawach dużo do powiedzenia ma Rada Powiatu i Zarząd Powiatu. 
Radna Jadwiga Molenda powiedziała, że te przesunięcia są słuszne. Droga na Kazaniu jest 
gruntowa. 
Radny Bogdan Sadowski zapytał, czy najpierw będą przelewy środków z Brześcia Kuj. czy 
ze Starostwa? Jak będzie wyglądała technicznie operacja finansowa?  
Skarbnik Powiatu powiedziała, że nic nie ma na rzeczy, kto pierwszy, bo to będzie wynikało 
z harmonogramu prac. Brześć Kuj. już realizuje zadanie, bo jest po przetargu. Powiat będzie 
później realizował. Powiat już realizował zadanie z Brześciem Kuj., kiedy była udzielona 
pomoc na realizację zadania, gdzie kwota przekraczała 400 000 zł. – droga Wieniec – 
Włocławek. Były wysłane faktury w terminie. Jest umowa, która obliguje w obydwie strony.  
Uczciwość samorządów na pewno jest w obu kierunkach.  
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji  stwierdził, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  
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6) Analiza projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2011-2018. 

 
Wiceprzewodniczący Komisji powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały. Od 2011 
roku Rada Powiatu uchwala Wieloletnią Prognozę Finansową. Następnie zapytał, czy radni 
mają uwagi do projektu uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki glosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2011-2018. 
 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018 stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
7) Analiza uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zakresu i formy 

informacji za I półrocze o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego, 
informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji 
o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

 
Wiceprzewodniczący Komisji powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały dotyczący 
ustalenia zakresu i formy informacji za I półrocze o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. Następnie zapytał radnych, czy mają uwagi do 
przedłożonego projektu uchwały? Uwag nie było. Wiceprzewodniczący Komisji zapytał, kto 
jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki glosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia 
zakresu i formy informacji za I półrocze o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Włocławskiego, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  
 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia zakresu i formy informacji za 
I półrocze o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego, informacji 
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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8) Sprawy różne. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał, czy radni mają jakieś sprawy, które należałoby 
poruszyć w tym punkcie? Wiceprzewodniczący zapytał o termin sesji? 
Skarbnik Powiatu poinformowała, iż sesja jest zaplanowana na  dzień 30 czerwca 2011 
roku. Do sesji nie będzie już autopoprawki do zmian budżetu.  
 
12) Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, zamknął dnia 
22 czerwca 2011 roku o godzinie 1400 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów. 

 
 
Przewodniczący Komisji  
    Budżetu i Finansów  
  
     Marek Jaskulski  
 
 
Wiceprzewodniczący Komisji  
      Budżetu i Finansów  
 
      Bogdan Sadowski  

 
 
 
 Sekretarz Komisji 
Budżetu i Finansów  
 
Ewa Kończyńska  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska  
  
 
 


